
Generalforsamling 23/2-2024

Fremmødte: 20 stemmeberettiget medlemmer
( Fra bestyrelsen: Jørgen, Tove og Ole, samt suppleanterne Gitte og Michael )

Formanden bød velkommen.

1. Valg af dirigent
    Bestyrelsen foreslog Birger Andersen, som modtog hvervet.
    Birger Andersen konstaterede at generalforsamlingen ifølge vedtægterne 
    var varslet rettidigt.

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.
    Formanden fremlagde årsberetningen.
    Se bilag 
    Der var ingen spørgsmål og kommentarer til beretningen.
    Efterfølgende blev beretningen godkendt af generalforsamlingen.

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse.
    Kassereren fremlagde det reviderede regnskab.
    På et spørgsmål om at få højere renter for vores penge i bankerne,
    svarede kassereren at da sejlklubben er en forening gives ikke højere renter.
    Efterfølgende blev regnskabet godkendt af generalforsamlingen.

4. Behandling af evt. indkomne forslag.  
    Vedtægtsændringen var medsendt dagsordenen for Generalforsamlingen.
    Forslaget blev godkendt af Generalforsamlingen, men da der ikke var tilstrækkeligt
    fremmødte stemmeberettigede, skal punktet behandles på en ekstraordinær 
    Generalforsamling.

5. Valg af formand hvert ulige år
    Formanden ikke på valg

6. Valg af øvrige bestyrelse, 
    4 medlemmer, hvoraf 2 medlemmer er på valg hvert år.
    Chris Jensen – blev genvalgt
    Bestyrelsen forslog Gitte Nielsen, som efterfølgende blev valgt 

7. Valg til havneudvalget.
    Formanden repræsenterer sejlklubben, og er i havneudvalget valgt som formand.
    I formandens fravær tiltræder sejlklubbens næstformand.

8. Valg af 2 supplanter til bestyrelsen
     Michael Larsen – blev genvalgt
     Ole Stampe – valgt



9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant.
    Asbjørn Andersen – blev genvalgt
    Birger Andersen – blev valgt
    Revisorsuppleant: Helle Risby – blev valgt

10. Eventuelt
    Orientering om at klubhuset skulle ryddes for møbler, da gulvet skulle ordnes.
    Hjælpere til dette stykke arbejde efterspurgtes. 

    Residensen  på Møn skal afhænde alt inventar. Formanden m.fl. ser, om der er   
    borde og stole, som kan anvendes i klubhuset.

    Det blev efterspurgt om mastekranen kunne etableres så udlægget blev       
    større. 

Afslutning af generalforsamlingen.
    Birger Andersen afsluttede generalforsamlingen kl. 20:45, med tak for god ro og   
    orden.

Valg til udvalg for aktiviteter 2024-2025
Ungdomsudvalg: Chris Jensen

Kølbådsudvalg: Birger Andersen, Henning Holst, Jørgen Rasmussen

Festudvalg: Aase Andersen, Berit Bryld, Helle Risby, Gitte Nielsen, Tove Schack, 
Dan Schack

Turudvalget: Warny Nielsen, Dan Schack

Bådoptagning/isætning: Jørgen Rasmussen, Dan Schack, Jens Stæhr, Chris Jensen, 
Tove Schack

Mastehus: Dan Schack, Jørgen Rasmussen

Jolleudvalg: Henrik Westergård, Thor Christensen, Sten Holst

Sejlklubbens hjemmeside: Henning Holst

Havnens dag / Naturens dag: Jørgen Rasmussen, Thomas Finke

Referatet godkendt af ordstyrer Birger Andersen den


